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Iniciem l’últim any d’aquesta 
legislatura 2019-2023

Escrit de l’Alcalde

Tot just queden dotze 
mesos perquè finalitzi la 
legislatura 2019-2023. 

Una legislatura anormal 
que ens ha obligat a 
redistribuir el programa de 
govern que vam presentar 
l’any 2019. Tot i això, cal 

dir que s’han tirat endavant propostes i que 
d’altres es troben en fase d’execució o estan 
previstes per aquest any. 

Pel que fa a urbanisme, s’ha completat 
la remodelació dels 
carrers del barri 
Ferrant, el carrer de 
les Galanes i del carrer 
Nou; s’ha millorat 
l’encreuament entre 
l’avinguda de Catalunya 
i el carrer de Baltasar 
de Toda i Tàpies; s’ha 
resolt la connexió 
entre el camí del Molí 
de Vent i el de les 
Passeres creant un nou 
espai verd; i s’ha elaborat un Pla de Mobilitat 
que millorarà tant la circulació al municipi 
com la trama urbana. A més, s’han reprès 
les actuacions per finalitzar les obres del 
projecte d’urbanització de l’Hort del Coques.

Quant als equipaments, s’ha facilitat l’accés 

a la casa de la vila suprimint les barreres 
arquitectòniques de la planta baixa; s’ha 
creat una nova sala d’estudi a la biblioteca 
municipal; s’ha remodelat el pati de la Llar 
d’Infants Municipal i s’ha posat en marxa 
l’Espai coworking a l’antiga Llar de jubilats.

En aquests moments, l’equip de govern està 
treballant en el desenvolupament i execució 
de quatre grans obres:

• Rehabilitació de la segona planta del 
Centre d’Entitats i Formació “Les Escoles 
Velles” que acollirà l’espai empresarial i 

de coworking.
• Desenvolupament 
de l’aparcament de la 
zona dels Hortets.
• Remodelació del 
carrer de Sant Pau.
• Millora de la 
pavimentació d’una 
part de la raval de Sant 
Francesc.

Des del govern 
municipal, afrontem 

encoratjats l’últim any d’aquesta legislatura 
i seguim treballant per continuar millorant 
el nostre poble i poder oferir als veïns i les 
veïnes una bona qualitat de vida.

Sergi Pedret Llauradó
Alcalde

//Des del govern 
municipal, afrontem 

encoratjats l’últim any 
d’aquesta legislatura i 
seguim treballant per 

millorar Riudoms

Festius locals per a l’any 2023 
• dimarts 25 de juliol, festa major de Sant Jaume
• dilluns 27 de novembre, festa del Beat Bonaventura Gran
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Alumnes Erasmus 
visiten Riudoms

Governació

L’Ajuntament va realitzar, el 27 de maig, l’acte de reconeixement a la feina del cos de Guàrdia 
Municipal de Riudoms, on hi van assistir els regidors i les regidores del consistori. L’alcalde 
Sergi Pedret i la regidora de Seguretat Ciutadana, Núria Mas, van lliurar diverses distincions 
al personal del cos.

Reconeixement a la tasca de la 
Guàrdia Municipal de Riudoms

Alumnes d’escoles de Romania, Itàlia, Turquia 
i Bulgària van ser a Riudoms en el marc del 
projecte Erasmus+. Durant la seva estada, 
van visitar diferents espais municipals, com 
la Casa Pairal d’Antoni Gaudí i l’Ajuntament, 
acompanyats per la regidora de Promoció 
Turística, Inma Parra, i l’alcalde Sergi Pedret.

El dissabte 7 de maig, la regidora de Benestar 
Social, Judit Albesa, i l’alcalde Sergi Pedret 
van lliurar un nou lot de benvinguda als últims 
nadons nascuts aquest any i empadronats a 
Riudoms. El lot conté bolquers reutilitzables 
i un fulletó amb informació per a les famílies 
sobre diferents serveis municipals.

Nova entrega del 
lot de benvinguda
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Governació Circulació

Es modifica la circulació entre l’av. 
de Catalunya i el c. de Baltasar de 
Toda i Tàpies
L’Ajuntament informa que s’ha modificat el 
sentit de la circulació i la senyalització al 
voltant de la illeta situada entre l’avinguda de 
Catalunya i el carrer de Baltasar de Toda i 
Tàpies.

Aquest canvi implica que s’hagi hagut 
d’habilitar el camí de les Passeres, amb dos 
sentits de circulació, com a via per accedir 
a l’avinguda de Catalunya des dels carrers 
de Salvador Espriu i el de Baltasar de Toda i 
Tàpies.

Després de reunir-se l’estiu passat amb els 
veïns i les veïnes de la zona, la prioritat de la 
Regidoria de Seguretat Ciutadana i Mobilitat 
és millorar la mobilitat en aquesta confluència 
i garantir la seguretat tant per als vehicles 
com per als vianants.

La plaça de l’Església esdevindrà zona de 
pas exclusivament per als vianants tots els 
diumenges a partir del 15 de maig i durant 
els mesos d’estiu per donar prioritat de pas 
als vianants.

La conversió temporal d’aquest espai en zona 
de vianants comporta la prohibició de circular 
amb vehicles entre les 10.00 h i les 22.00 
h. Per tant, el trànsit quedarà interromput 
als carrers d’accés a aquesta àrea com són 
l’Arenal, de Sant Jaume i de Sant Isidre. A 
més, a partir de les 6 del matí no es podrà 
estacionar als voltants de la plaça.

La plaça de l’Església, zona de 
vianants els diumenges
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El jurat del certamen Viles Florides 
visita espais verds de Riudoms
El jurat de Viles Florides va visitar, el 30 de 
maig, diversos espais verds de Riudoms per 
fer-ne la valoració. 

La visita va començar amb una benvinguda 
a la casa de la vila i, tot seguit, es va fer un 
recorregut per diferents indrets com el pati 
de la Llar d’Infants Municipal, la nova illeta 
que s’ha creat al camí de les Passeres, entre 
altres espais.

Els membres del jurat van estar acompanyats 
del regidor de Serveis Públics, Josep M. Bages, 
així com per tècnics de l’àrea de Serveis Públics 
i de la Brigada Municipal de l’Ajuntament.

Serveis Públics

La Brigada realitza tractaments 
contra el pugó i els mosquits

La Brigada Municipal va aplicar, durant el mes de maig, un tractament biològic als til·lers de 
l’avinguda Primer d’Octubre per controlar-ne el pugó. Es tracta d’un tractament que no utilitza 
productes químics sinó que consisteix a posar insectes en els arbres, concretament larves d’un 
tipus de marieta, que s’alimenten dels pugons i s’encarreguen de regular la plaga. Així mateix, 
s’han tractat els embornals dels carrers per evitar la proliferació dels mosquits.
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Educació

L’Escola Beat Bonaventura i l’Escola Cavaller 
Arnau van participar, el 26 de maig, en el Ple 
infantil que es va celebrar al Saló de Plens de 
l’Ajuntament de Riudoms.

El Ple va estar presidit per l’alcalde Sergi 
Pedret, acompanyat de la regidora d’Educació 
Judit Albesa, i per una dotzena d’alumnes de 
3r de Primària d’ambdós centres educatius que 
van presentar, per torns, les seves propostes 
i van exercir el seu vot en representació dels 
companys i companyes de classe.

L’alumnat va fer en total 12 propostes, les 
quals es van aprovar totes.

Se celebra un Ple infantil amb les 
escoles de primària de Riudoms

L’Ajuntament de Riudoms va reconèixer, el divendres 20 de maig, l’alumnat amb els millors 
expedients acadèmics de Batxillerat (BAT) de la promoció 2018-2020 de l’Institut Joan Guinjoan 
amb la concessió de tres beques per un import total de 1700 euros. El reconeixement va tenir 
lloc, al gimnàs del centre educatiu, en l’acte de lliurament de les orles a l’alumnat de segon de 
Batxillerat i dels CFGM d’Electromecànica de vehicles i d’Activitats Comercials, en el qual van 
assistir l’alcalde Sergi Pedret i la regidora d’Educació Judit Albesa.

L’Ajuntament reconeix els millors 
expedients de Batxillerat
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Unes 200 persones han participat 
a les xerrades i cursos de formació 

Formació

L’oferta formativa arrenca a la tardor i finalitza durant el mes de maig i juny.

El programa de cursos, xerrades i tallers 2021-
2022 que organitza la Regidoria d’Educació ha 
posat el punt final durant els mesos de maig 
i juny.

Després de l’aturada per la pandèmia, s’ha 
reprès l’oferta formativa municipal amb cursos 
de manualitats, formació i salut i benestar 
que inclouen cursos, tallers i xerrades 
per desenvolupar habilitats, aprendre i 
perfeccionar llengües o noves tecnologies, 
i millorar la salut i el benestar personal. El 
programa ha inclòs un total de 10 activitats 
distribuïdes en diferents àmbits.

A més, també s’han ofert a partir del mes de 
gener les Aules d’Extensió Universitària per 
a majors de 55 anys, amb la col·laboració de 
la Universitat Rovira i Virgili, amb una desena 
de conferències programades.

Aquest curs, hi han participat gairebé dues-
centes persones que rebran els diplomes 
d’assistència en una acte de cloenda.
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Judit
Albesa 
Fontgivell

Regidora de 
l’àrea de Formació

Aquest curs 2021-2022 hem pogut gaudir, 
començant gradualment i amb mesura, de 
les activitats formatives que normalment 
proposava l’Ajuntament.

Vam començar el setembre amb el GAM 
i el Cinefòrum emmarcat dins l’onzè Cicle 
d’envelliment actiu, per celebrar el Dia 
Mundial de l’Alzheimer. Després, a partir del 
novembre, vam anar donant el tret de sortida 
a la resta de cursos: Català I/II, Anglès I/II, 
Costura i Imagina amb colors. Per l’Any Nou, 
vam iniciar Restauració de mobles, Memòria, 
les Xerrades de la URV, el Taller de Cuina, el 
curs de Fotografia, el de Photoshop, el curs de 
Cuidador/a i el Cicle d’Alimentació per adults 
que s’imparteix a la Llar de Jubilats.

Tota aquesta oferta han mobilitzat una gran 
quantitat de riudomencs i riudomenques que 
han gaudit de l’aprofitament dels cursos però, 
sobretot, han tornat a reprendre la socialització 
que tant hem enyorat i que tant ens convé per 
la salut mental i pel benestar emocional.

Com a regidora de Formació i Gent Gran he 
pogut acomiadar els Cursos Tallers i Xerrades 
de Formació amb el goig d’homenatjar a dues 
pioneres dels tallers: la Mercè Beà Gispert i 
la Conxita Anguera Fontgivell, per la seva 
disposició i col·laboració desinteressada en 
posar en marxa el projecte.

L’ensenyament que deixa petjada no és el que 
es fa de cap a cap, sinó que és el que es fa de 
cor a cor.

El cicle “Entre tots eduquem” 
acomiada el curs amb una xerrada 
sobre hàbits lectors en infants

El dimarts 31 de maig va tenir lloc l’última 
xerrada trimestral del curs escolar 2021-
2022 del cicle “Entre tots eduquem”, que 
organitza la Regidoria d’Educació per a les 
famílies i professionals de l’àmbit educatiu.

En aquesta ocasió, la conferència estava 
enfocada a com construir hàbits lectors en 
fills i alumnes i va anar a càrrec de Judith 
Navarro (La Petita Companyia), mediadora 
en foment de la lectura i especialista en 
biblioteca escolar i promoció de la lectura.

En total, s’han fet tres xerrades. La primera 
va tractar sobre la salut mental en joves 
a càrrec de l’Associació Salut Mental Dr. 
Tosquelles de Reus coincidint amb el tema 
escollit per La Marató de TV3 i la segona 
sobre com fer fills i filles bons lectors a càrrec 
de l’escriptor i especialista en dinamització 
lectora Joan de Boer.

Aquest curs, les xerrades s’han fet a la 
Biblioteca Antoni Gaudí amb motiu del 30è 
aniversari d’aquest equipament.
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Comerç Local organitza un taller 
d’eines de coaching

Promoció Municipal

Una vintena de comerciants de Riudoms van 
assistir al taller “Eines de coaching aplicades 
a la gestió personal i al teu negoci” organitzat 
per la Regidoria de Comerç Local juntament 
amb la Cambra de Comerç, Indústria, Serveis 
i Navegació de Reus per a professionals del 
comerç minorista.

La xerrada tenia per objectiu explicar les 
funcions d’un coach, les diferències entre un 
coach i un assessor, i presentar els conceptes 
bàsics de coaching perquè es puguin aplicar 
en la vida laboral, personal i familiar.

La Regidoria de Promoció Turística va organitzar el dissabte 14 de maig visites guiades gratuïtes 
a la Casa Pairal d’Antoni Gaudí amb motiu de la celebració del Dia Internacional dels Museus.
Una setantena de persones van participar d’aquesta activitat cultural que vol posar en valor    
la importància que tenen els museus locals com a llocs d’aprenentatge i de transformació de 
l’entorn i la societat.

Riudoms se suma a la celebració 
de la Nit dels Museus
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La Biblioteca Antoni Gaudí va organitzar, el dissabte 7 de maig, un laboratori de lectura de 
creació pròpia amb el nom de “Conta’m i canta’m. Tast de música i contes” adreçat a infants a 
partir de 4 anys acompanyats de les seves famílies. L’activitat va comptar amb la col·laboració 
de l’Escola Municipal de Música de Riudoms que va oferir diferents actuacions a càrrec de 
l’alumnat de piano, guitarra, flauta travessera, violí i violoncel. 

Laboratori de lectura sobre 
música, art i contes

Biblioteca Antoni Gaudí

L’Espai Jove ha organitzat sessions per oferir 
eines d’educació i suport emocional orientades 
a joves a càrrec de professionals d’aquest àmbit, 
en el marc del Programa d’Acompanyament i 
Suport Emocional per a joves. 

Suport emocional 
al jovent

Joventut

El Teatre Auditori Casal Riudomenc va tancar, 
el dissabte 7 de maig, la temporada 2021-
2022 amb un concert del cantautor Cris 
Juanico que va presentar davant el públic el 
seu darrer treball discogràfic “Salpols”.

Cris Juanico, al 
Teatre Auditori

Teatre Auditori Casal Riudomenc
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Prop de 400 persones participen al 
7è Concurs de Paelles

Promoció Econòmica

Després de no haver-se pogut celebrar durant 
els dos últims anys, el diumenge 1 de maig 
es va recuperar la celebració del Concurs 
de Paelles, convocat per la Regidoria de 
Promoció Econòmica amb la col·laboració de 
Gourmets Riudoms, i en què van participar 
22 grups amb prop de 400 persones inscrites.

D’acord amb les bases, en aquesta setena 
edició del Concurs van obtenir premi els 
següents grups:

• Premi a la millor presentació, valorat 
en 150€: Tomacons Escaldats i Los 
Pastissets. Els dos equips van empatar 
en puntuació.

• Premi al millor gust, valorat en 150€: 
Amics per sempre

• Premi al segon millor gust, valorat en 
100€: Jorki’s&Company

• Premi especial al grup més nombrós, 
valorat en 75€: Los Pastissets
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Riudoms acull la VIII Trobada de 
Diables del Baix Camp

Cultura

Riudoms va ser, el dissabte 21 de maig, la seu 
de la celebració de la VIII Trobada de Diables 
del Baix Camp, on hi van participar un total 
de 18 colles, infantils i adultes, d’arreu de la 
comarca per celebrar la tradicional trobada, 
després de dos anys sense poder-se celebrar 
a causa de la pandèmia.

La Trobada, coorganitzada per la Colla 
de Diables de Riudoms i l’Ajuntament 
de Riudoms, s’inclou en el marc del 30è 
aniversari de la Colla de Diables i el 5è de la 
Colla de Diablons de Riudoms.
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En el Ple del passat 19 de maig, es va aprovar per unanimitat una moció en suport als 
Guàrdies Municipals. Aquesta moció, proposa l’adopció de diferents acords que, en resum, 
no venen a ser altra cosa que la modificació de la Llei de Policia de Catalunya, per fer 
possible  el reconeixement com actors  policials dels Agents, Guàrdies i Vigilants Municipals, 
i que les seves funcions siguin regulades com a tals.

A Riudoms, en el seu moment, concretament durant la legislatura 2007-2011, es van 
fer els tràmits necessaris per a convertir el Cos de Vigilants en un Cos de Policia Local. 
Malauradament, tot i haver aconseguit els permisos necessaris per  fer-ho,  l’inici de la crisi 
econòmica que es va iniciar aquells anys i l’increment del cost que aquest canvi significava 

en el pressupost municipal, va aconsellar posposar-ho per a una ocasió millor.

Des de llavors, els canvis sociològics que hem experimentat tots els municipis, fan que 
haguem d’enfocar la nostra seguretat des d’un punt de vista diferent. Això implica millorar 
la dotació dels nostres agents i adaptar la seva formació a les noves necessitats perquè 
puguin assumir més competències i així poder fer front, amb garanties, als nous reptes que 
en el camp de la seguretat se’ns plantegen.

El reconeixement com a actors policials del nostres agents per part de la comissió redactora 
de la Llei Integral de Seguretat de Catalunya i la implementació de la resta dels acords 

Fa temps que se sent a dir: el govern municipal ha perdut agilitat. Li falta eficiència per 
respondre a determinades necessitats.

L’exemple més evident és que hi ha molts llocs del poble desendreçats i en males 
condicions. Voreres fetes malbé, arena acumulda en punts delicats, un control millorable 
de les males herbes, el deteriorament de la Plaça de l’Església, arbres que fa temps 
que es van tallar i no s’han reemplaçat, etc. Per descomptat que és normal que hi pugui 
haver problemes d’aquest tipus, però des de fa temps se n’acumulen molts. Massa.

Però més enllà de l’espai públic, també hi ha altres exemples. Un dels compromisos 
dels diversos partits en les últimes eleccions va ser trobar una manera de difondre les 

activitats de les entitats a través dels canals de comunicació de l’Ajuntament. Tres anys 
després, no hem vist cap resultat. Ho hem preguntat en els últims plens i no n’hem tret 
l’aigua clara.

Un altre exemple: el Pla d’igualtat de l’Ajuntament s’hauria d’haver acabat fa mesos, 
però de moment, res de res. I del Pla de Salut no hi ha constància ni que se n’hagi 
adjudicat l’elaboració.

D’exemples, malauradament, n’hi ha més. És com si aquest govern no tingués les 
prioritats clares. O, si les té, no se’n surt a l’hora d’aplicar-les. Últim exemple: tots 
sabem que els pagesos no ho estan passant bé i que necessiten tota l’ajuda possible. 

Per la seguretat dels nostres municipis

Opinió dels Grups Municipals

L’agilitat i prioritats del govern municipal, en dubte

Nota de la redacció: per aquest número, no s’ha rebut l’article d’aquest grup municipal, 
per la qual cosa s’ha deixat en blanc l’espai reservat a tal efecte. 

En els darrers anys és habitual que abans de l’arribada de l’estiu visquem alguna onada 
de calor. També són habituals les restriccions en l’ús de l’aigua de la Comunitat de 
Regants del Pantà de Riudecanyes (CRPR) per part de la pagesia i l’Ajuntament.

Aquests fets ens mostren una tendència creixent de l’impacte del canvi climàtic a la 
nostra comarca. Un alteració que es preveu més significant al Baix Camp respecte 
altres indrets de la península ibèrica (Lo Floc Verd, primera part).

A la CUP ens preocupa aquesta qüestió, i per això hem realitzat diverses preguntes a 
l’equip de govern sobre l’utilització de l’aigua per part de l’Ajuntament. Concretament 
sobre el consum de les fonts de subministrament que tenim a l’abast: el CAT, la CRPR, 

les mines i els cinc pous operatius.

En relació als recursos hídrics, l’objectiu de l’Ajuntament hauria de ser reduir-ne i 
optimitzar-ne el consum el màxim possible. Ja fa temps que estem advertint al Consistori 
que s’hauria de plantejar col·locar arbres i plantes ornamentals que necessitin poca 
aigua. Tot i així, Junts per Riudoms continua amb la política de col·locar gespa en llocs 
on no és necessari.

Sense menystenir la dedicació de la Brigada Municipal, pensem que enlloc d’esforçar-
nos per obtenir els diplomes de “Viles Florides” que també tenen molts altres municipis, 
la Regidoria de Serveis Públics hauria de dedicar més atenció a repensar l’espai públic 
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en el pressupost municipal, va aconsellar posposar-ho per a una ocasió millor.

Des de llavors, els canvis sociològics que hem experimentat tots els municipis, fan que 
haguem d’enfocar la nostra seguretat des d’un punt de vista diferent. Això implica millorar 
la dotació dels nostres agents i adaptar la seva formació a les noves necessitats perquè 
puguin assumir més competències i així poder fer front, amb garanties, als nous reptes que 
en el camp de la seguretat se’ns plantegen.

El reconeixement com a actors policials del nostres agents per part de la comissió redactora 
de la Llei Integral de Seguretat de Catalunya i la implementació de la resta dels acords 

proposats a la moció, permetria que els nostres Guàrdies Municipals i els de la resta del 
país, fossin regulats i reconeguts com a policies locals.

Aquesta via, a banda de millorar el servei que reben els ciutadans i d’incrementar la 
seguretat dels mateixos, permetria que la major despesa que portaria associada aquests 
canvis es pogués escalonar dins el pressupost, en diversos anys, de manera que fos 
assumible per a l’economia municipal.

Per tot això ens hem de felicitar, ja que l’aprovació d’aquesta moció és una bona notícia 
per a  tothom.

Grup Municipal de la CUP-Amunt

activitats de les entitats a través dels canals de comunicació de l’Ajuntament. Tres anys 
després, no hem vist cap resultat. Ho hem preguntat en els últims plens i no n’hem tret 
l’aigua clara.

Un altre exemple: el Pla d’igualtat de l’Ajuntament s’hauria d’haver acabat fa mesos, 
però de moment, res de res. I del Pla de Salut no hi ha constància ni que se n’hagi 
adjudicat l’elaboració.

D’exemples, malauradament, n’hi ha més. És com si aquest govern no tingués les 
prioritats clares. O, si les té, no se’n surt a l’hora d’aplicar-les. Últim exemple: tots 
sabem que els pagesos no ho estan passant bé i que necessiten tota l’ajuda possible. 

Per això, Unió de Pagesos havia reclamat reduir l’IBI rústic als pagesos professionals de 
Riudoms. Des d’Esquerra ho estàvem treballant, com també la CUP, que ha portat una 
proposta concreta al Ple per aconseguir-ho. Li hem donat suport. Per contra, el govern 
de Junts hi ha votat en contra. Diu que aplicar-ho és complex i que portaria massa feina. 
I que, a més, no suposaria un gran benefici pels pagesos. 

El govern municipal podia haver demanat més temps per estudiar aquesta mesura i 
trencar-se el cap per aplicar-la. La cinquantena de pagesos professionals de Riudoms 
ho haurien agraït. Ells són els qui més cuiden el nostre terme.

Grup Municipal d’ERC-AM

Grup Municipal del PSC-CP

Grup Municipal de Junts per RiudomsPer la seguretat dels nostres municipis

L’agilitat i prioritats del govern municipal, en dubte

les mines i els cinc pous operatius.

En relació als recursos hídrics, l’objectiu de l’Ajuntament hauria de ser reduir-ne i 
optimitzar-ne el consum el màxim possible. Ja fa temps que estem advertint al Consistori 
que s’hauria de plantejar col·locar arbres i plantes ornamentals que necessitin poca 
aigua. Tot i així, Junts per Riudoms continua amb la política de col·locar gespa en llocs 
on no és necessari.

Sense menystenir la dedicació de la Brigada Municipal, pensem que enlloc d’esforçar-
nos per obtenir els diplomes de “Viles Florides” que també tenen molts altres municipis, 
la Regidoria de Serveis Públics hauria de dedicar més atenció a repensar l’espai públic 

per tal de fer-lo més sostenible davant el canvi climàtic (ambiental i econòmicament).

En relació als espais d’ombra, qualsevol acció o remodelació de carrers que es faci al 
municipi hauria d’anar vinculada a l’ampliació de la zona d’ombra. Aquesta mesura és 
especialment important pels vianants durant l’estiu (Lo Floc Verd, segona part). Ens 
sorprèn que en les actuacions més recents, com per exemple la substitució de l’arbrat 
del C/Salvador Espriu, no s’hagi tingut en compte aquesta qüestió.

Article escrit el 31 de maig de 2022.
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